
Referat fra bestyrelsesmøde den 9 Januar 2019  

 

Deltager: Claus, Kate, Mathias, Gitte, Flemming, Steffan og Bente Nørgaard 

Afbud: Astrid Marie og Thomas 

Referat: Bente 

 

1. Dagsorden blev godkendt. 

 

2. Referat fra sidste bestyrelsesmøde blev godkendt 

 

3. Viceværtrapporten 

Vi har nu et velfungerende dræn ved festlokalet. 

De vinduer der bevilget og bestil i sidste kvartal 2018 , bliver sat i i uge 3. 

 

4. Gennemgang af indkomne mail. Ingen 

 

5. Økonomi – Drøftede oplægget fra Flemming. Flemming arbejder videre med udkastet, der skal drøftes 

på næste bestyrelsesmøde. 

 

6. Affalds. Det går fint med at have en ekstra aviscontainer ved blok 28/30 og ved blok 42/44. 

 

7 Nabohjælp - skiltene er sat op, vi har bestilt materiale, der skal deles ud - vi afventer dette. 

 

8 Eventuelt : Ingen punkter. 


